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LOVAČKI SAVEZ PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE 
51000 Rijeka, F. Račkog 1 

Žiro rač: 2402006-1100124407;  Matični br.  0990906; OIB 26905084421;  tel. 374-263;  fax. 051-373-591;  
mob. 099-60 60 624;    E-mail:  ls.primorsko-goranske@hls.t-com.hr; Web: www.lovacki-savez-pgz.hr  

 
 

Z A P I S N I K 
izvještajno/izborne Skupštine Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

18.05.2014. god. u 10,00 sati u Hotelu Imperial u Opatiji, Ulica Maršala Tita 124. 
 
 
Prisutni zastupnici: J. Malnar, I. Bolonić, D. Mušćo,T. Tondini, B. Miklić, A. Petrinić,  
M. Mauhar, M. Brakuza, M. Kauzlarić, Z. Lučić, M. Devčić, D. Kalčić, T. Grubišić,  
I. Uremović, D. Tus, K. Sokolić, V. Crnković, Z. Perić, D. Babić, A. Babić, B. Kovač, 
A. Bolonić, , E. Primožić, F. Rudan, , T. Ribić, I. Mencer, L. Ivančić, L. Benčan, B. Curl, M. 
Sigurnjak, M. Šepić i M. Laginja, J. Crnković 
 
Ostali prisutni: I. Budor - glavni tajnik HLS-a, G. Lempl - pročelnik PGŽ-e, G. Prekalj – 
predsjednik LS Istarske županije, B. Tulić, A. Pavić, I. Stanko – glavni urednik Lovačkog 
vjesnika, B. Zaharija.  
 
Odsutni: M. Linić, J. Golubović, M. Rukavina, S. Kučić, D. Švob, N. Dujmović, N. Vančina 
 
DNEVNI RED:  

1. Otvaranje Skupštine 
2. Usvajanje Dnevnog reda  
3. Izbor radnih tijela izvještajnog dijela Skupštine: 

     3.1. Radnog predsjedništva 
     3.2. Zapisničara  

       3.3. Ovjerovitelja zapisnika 
       3.4. Komisije za verifikaciju 

4. Izvješće Verifikacijske komisije 
5. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 
6. Izvješća o radu: 

  6.1. Izvršnog odbora 
  6.2. Nadzornog odbora  
  6.3. Stegovnog i Arbitražnog suda  
  6.4. Izvještaj o financijskom poslovanju za razdoblje 01.01- 31.12.2013. god.  

7. Rasprava po izvještajima i usvajanje istih 
8. Pozdravna riječ gostiju 
9. Izbor radnih tijela izbornog dijela Skupštine: 

     9.1. Radnog predsjedništva 
     9.2. Izborne komisije 

       9.3. Kandidacijske komisije    
  9.4. Verifikacijske komisije 

10. Davanje razrješnice dosadašnjem rukovodstvu Saveza 
11. Izbor tijela saveza 

                        11.1. Predsjednika Saveza 
                                11.1.1. Kandidiranje i predstavljanje programa rada za četverogodišnji mandat 

                   11.1.2. Izbor predsjednika Saveza 
           11.2. Nadzornog odbora 
        11.3. Stegovnog suda 
           11.4. Arbitražnog suda  
           11.5. Kandidiranje i izbor zastupnika u Skupštinu HLS-a 

12. Predstavljanje novog Izvršnog odbora Saveza, te potvrda istog 
13. Riječ predsjednika 
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Ad. 1.  

Skupštinu je otvorio predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar, te je pozdravio sve  
prisutne zastupnike i nazočne goste, izrazivši zadovoljstvo dobrim odazivom zastupnika i 
gostiju koji su pozvani. Predložio je da se Dnevni red izmjeni, da Radno predsjedništvo na 
Skupštini obavi i izvještajni i izborni dio, te da se unese točka 13. Donošenje odluke o 
članarini za 2014. godinu. Za Radno predsjedništvo predložio je Mladena Mauhara (LD 
“Vidra” Turke) kao predsjednika te članove Dušana Mušća (LD “Lane” Opatija) i Zdenka 
Perića (LD “Golub” Kampor). Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
Minutom šutnje odana je počast svim lovcima preminulim između dvije skupštine. 
 
 
Ad. 2. 

Predsjednik Radnog predsjedništva se zahvalio na ukazanom povjerenju te je  
pozdravio sve prisutne te je predložio sljedeći Dnevni red: 

1. Otvaranje Skupštine 
2. Usvajanje Dnevnog reda  
3. Izbor radnih tijela Skupštine: 

     3.1. Radnog predsjedništva 
     3.2. Zapisničara  

       3.3. Ovjerovitelja zapisnika 
       3.4. Komisije za verifikaciju 
           3.5. Izborne komisije 
           3.6.Kandidacijska komisija 

4. Izvješće Verifikacijske komisije 
5. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 
6. Izvješća o radu: 

  6.1. Izvršnog odbora 
  6.2. Nadzornog odbora  
  6.3. Stegovnog i Arbitražnog suda  
  6.4. Izvještaj o financijskom poslovanju za razdoblje 01.01 - 31.12.2013. god.  

7. Rasprava po izvještajima i usvajanje istih 
8. Pozdravna riječ gostiju 
9. Davanje razrješnice dosadašnjem rukovodstvu Saveza 
10. Izbor tijela saveza 

                        10.1. Predsjednika Saveza 
                                10.1.1. Kandidiranje i predstavljanje programa rada za četverogodišnji mandat 

                  10.1.2. Izbor predsjednika Saveza 
           10.2. Nadzornog odbora 
         10.3. Arbitražnog suda 
           10.4. Stegovnog suda 
           10.5. Kandidiranje i izbor zastupnika u Skupštinu HLS-a 

11. Predstavljanje novog Izvršnog odbora Saveza, te potvrda istog 
12. Donošenje odluke o visini članarine za 2014. godinu 
13. Riječ predsjednika 
14. Različito 

 
Zastupnici su jednoglasno prihvatili predloženi Dnevni red. 

 
Ad. 3. 

Predsjednik radnog predsjedništva predložio je radna tijela Skupštine kako slijedi: 
1. Radno predsjedništvo (na prijedlog Predsjednika Saveza pod točkom 1.) 

1. M. Mauhar - predsjedavajući 
2. D. Mušćo - član 
3. Z. Perić - član 

2. Zapisničar: B. Marković, tajnik Saveza 
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3. Ovjerovitelji zapisnika: F. Rudan i M. Laginja 
4. Verifikacijska komisija: 

1. T. Grubišić - predsjednik 
2. D. Sokolić - član 
3. B. Kovač - član 

5. Izborna komisija: 
           1. B. Miklić - predsjednik 
           2. L. Benčan - član 
           3. F. Rudan - član 
6. Kandidacijska komisija: 
           1. T. Tondini - predsjednik 
           2. M. Brakuza – član 
           3. D. Tus - član 

 
Zastupnici su jednoglasno prihvatili prijedlog radnih tijela. 

 
Ad. 4. 

Izvješće verifikacijske komisije podnio je njen predsjednik T. Grubišić, koji je sve  
prisutne obavijestio da je prisutno 33 od 40 zasupnika sa važećim vjerodajnicama. 

M. Mauhar je zaključio da Skupština ima nadpolovičnu većinu što znači da Skupština  
može donositi sve odluke većinom nazočnih zastupnika. 

 
Ad. 5. 

Predloženi Poslovnik o radu Skupštine, zastupnici su jednoglasno prihvatili, u  
formi kako je predložen, te je sastavni dio ovog zapisnika. 
 
Ad. 6. 
 

6.1. Izvještaj o radu IO-a i njegovih tijela podnio je predsjednik Josip Malnar. 
Zacrtani Program rada ostvaren je u cijelosti, a suradnja s Županijom, HLS-om i  

resornim Ministarstvom bila je izuzetno dobra, što je i urodilo dobrim radom i postignutim 
rezultatima u proteklom razdoblju. 

Posebno se osvrnuo na programe koji su ugovoreni s Županijom, a koji su u funkciji  
razvoja lovstva, kako je to i predviđeno Zakonom o lovstvu. Ovom prilikom pozvao je 
uvažene predstavnike Županije, Hrvatskih šuma i HLS-a na pomoć u rješavanju 
spomenutih problema, kao i problema vezanih uz korekciju granica lovišta, dodjele tj. 
produljenja lovozakupa. Osobno smatra da dio granica lovišta nije dobro riješen, jer kod 
formiranja lovišta nisu dobro sagledani svi elementi te bi bilo nužno da se izvrše određene 
korekcije. Osim toga, nekim je lovačkim društvima skrenuo pozornost na nužnost 
odgovornije suradnje s LS-om, posebno u aktivnostima vezanim za gospodarenje lovištima 
i divljači te financijskim pitanjima jer to utječe na povrat sredstava lovozakupa.  

Na kraju se zahvalio članovima IO-a LS-a, NO-a, Skupštini LS-a, kao i svim lovcima  
u PGŽ na uspješno realiziranim projektima. Velika hvala i Županiji i njezinom županu Zlatku 
Komadini i njegovim suradnicima, kao i HLS-u, posebno predsjedniku Đuri Dečaku i tajniku 
Ivici Budoru. Zahvalio se i Ministarstvu poljoprivrede, HŠ Uprava šuma Delnice te lovnoj 
inspekciji koju rijetku spominjemo, a bez čijeg bi stalnog kontakta rezultati bili znatno slabiji. 
Zahvaljujem i našem glasilu Lovačkom vjesniku kao i njegovom uredniku koji uredno 
izvještava o svim zbivanjima u LS-u PGŽ. 

Izvještaj o radu IO-a i njegovih tijela, sastavni je dio ovog Zapisnika. 
 
6.2. Izvještaj o radu Nadzornog odbora podnio je predsjednik Josip Crnković,  

istaknuvši da je Savez poslovao u okvirima normativnih akata i zakonskih propisa. 
Financijsko poslovanje je uredno vođeno, sve odluke donesene su sukladno Statutu i 
ostalim normativnim aktima Saveza. Na svim sjednicama IO-a i drugih tijela Saveza 
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nazočan je predsjednik NO-a ili netko od članova i do sada nisu uočene bilo kakve 
nepravilnosti u radu. 

Izvještaj o radu NO-a za proteklo razdoblje, sastavni je dio ovog Zapisnika. 
 

6.3. Izvještaj o radu Stegovnog i Arbitražnog suda usmeno je podnio predsjednik  
B. Kovač. Budući da su sva tijela Skupštine radila kvalitetan posao, stegovni i arbitražni sud 
nisu imali nikakvih aktivnosti jer za to nije bilo potrebe. 
 

6.4. Izvještaj o financijskom poslovanju, kojeg su zastupnici dobili u privitku,  
prezentirala je šefica računovodstvenog servisa S. Jurišević, koja je istaknuo da se 
financijsko poslovanje odvijalo u okvirima zacrtanog Financijskog plana. Poslovnu godinu 
završili smo pozitivnom razlikom od 5.338,37 kn. Savez je raspolagao 31.12.2012. god. s 
ukupno 185.467,79 kn, što je dobra osnova za početak nove godine. Napomenula je da je 
200.000 kn oročeno u Erste banci, te da su troškovi zamjetno manji nego u 2012. godini. 

Savez u ovom trenutku nema nikakvih obveza prema trećima, računi se ažurno  
podmiruju. Očekuje se da će poslovanje i u ovoj godini biti pozitivno i stabilno, što garantira 
ostvarenje svih zacrtanih ciljeva. 

Izvještaj o financijskom poslovanju za 2013. god., sastavni je dio ovog Zapisnika. 
 
Ad. 7. 
 

Predsjednik radnog predsjedništva M. Mauhar, s obzirom da nije bilo prijavljenih za  
raspravu, dao je na glasovanje izvješća (o radu IO, NO, Stegovnog i Arbitražnog suda te 
Financijskog izvještaja za 2013. godinu). Sva izvješća su jednoglasno prihvaćena. 
 
Ad. 8. 
 

U ime Primorsko goranske županije, skupštinu je pozdravio Gerhard Lempl,  
pročelnik Upravnog odjela za turizam, poduzetništvo i regionalni razvoj, koji je prenio 
pozdrave župana Komadine i izrazio zadovoljstvo dosadašnjom suradnjom. Napomenuo je 
da je i ove godine Županija osigurala sredstva namijenjena za unapređenje lovstva za koja 
će se do kraja lipnja raspisati natječaj, čime bi se osigurao daljnji kvalitetan rad na području 
lovstva. 

U ime HLS-a zastupnike je pozdravio tajnik Ivica Budor koji je čestitao na uspjesima  
iza kojih stoji dugogodišnji predan rad svih lovaca ove Županije. Upoznao je sve prisutne s 
nadolazećim događajima te svim lovcima zaželio uspjeh u radu. 

Predsjenik LS-a Istarske županije, Graciano Prekalj je izrazio nadu u daljnju  
uspješnu suradnju, te se osvrnuo na ulazak u Europsku uniju i novosti, te poželio da se 
poradi na smanjenju administrativnih obaveza kojima bi se poboljšao i pojednostavnio rad 
lovačkih društava. 

Pozdravima se pridružio i Berislav Tulić, viši savjetnik specijalist za poduzetništvo i  
ruralni razvoj u Primorsko-goranskoj županiji, s kojim lovci surađuju dugi niz godina, kao i 
dugogodišnja lovna inspektorica Arinka Pavić. 

 
Ad. 9. 

 
Jednoglasno je dana razrješnica dosadašnjem rukovodstvu Lovačkog saveza  

Primorsko-goranske županije. 
 
Ad. 10. 
Ad. 10.1. 
Ad.  10.1.1. 

M. Mauhar je otvorio raspravu o kandidaturi za predsjednika Lovačkog saveza  
Primorsko-goranske županije, napomenuvši da je do sada pristigla kandidatura i to od 
Dr.sc. Josipa Malnara. Kako nije bilo protukandidata, dr. sc. Josip Malnar predstavio je svoj  
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plan rada za naredni, četverogodišnji mandat. 
Zahvalio se svima onima koji su podržali njegovu kandidaturu, te je ukratko iznio  

plan rada po kojem će sva tijela Saveza raditi na boljitku lovstva u cjelini. 
U suradnji s Primorsko-goranskom županijom, pripremati će odgovarajuće programe  

za korištenje sredstava lovozakupnina temeljem članka 27. Zakona o lovstvu od interesa 
svih naših članica. Pomagati će se lovačkim društvima na otocima na rješenju nepožejne 
divljači, založiti se za sanaciju ograde na Tramuntani sa mogućnošću kontroliranog uzgoja 
jelena lopatara. Raditi na sprječavanju krivolova na području naše županije i intenzivno 
surađivati sa Policijskom upravom primorsko-goranske.  

Nastaviti sa revidiranjem granica državnih i zajedničkih lovišta, te s pripajanjem  
manjih otočića sa susjednim lovištima. Pomagati i pridonositi na očuvanju satništa i zaštite 
divljači u svim lovištima županije, te financijski pomagati rad članica Saveza. Treba 
ukazivati na probleme nekontroliranog pašarenja te moto vožnje po lovištima kao i 
nekontrolirana izgradnja vikend objekata. 

Raditi na unosu divljači zaštićenih vrsta kao što su muflon (priobalje),te tetrijeb  
gluhan (gorski i planinski dio). Pomoći na legalizaciji i izgradnji lovačkih kuća, te sudjelovati 
u obilježavanju obletnica naših članica.Podržavati ekološke aktivnosti naših članica, 
streljačke i kinološke aktivnosti, te obnoviti rad rogista i pomoći mješovitom pjevačkom 
zboru „Matija Laginja“ iz Klane. 

Nastaviti sa suradnjom sa Primorsko-goranskom županijom, Hrvatskim lovačkim  
Savezom, resornim ministarstvom, županijskim lovačkim savezima i ostalim stručnim i 
znanstvenim institucijama na razvoju lovstva. 

Raditi na boljoj suradnji s javnošću te istu pravovremeno informirati, kao i postupno  
mjenjati mišljenje javnosti prema lovcima putem informativnih i edukativnih 
nastupa.Obrazovanju kadrova u lovstvu posvetiti veću pažnju, naročito na obrazovanju 
mladih lovaca. 

U suradnji sa HLS-om intenzivno raditi na permanentnom usavršavanju sustava  
obrazovanja lovaca i ostalih lovačkih kadrova, te na usavršavanju informatičkog sustava s 
krajnjim ciljem povezivanja do razine lovačkih društava. 

Aktivno sudjelovati u primjeni Zakona o lovstvu i svih podzakonskih akata, te pružiti  
potporu HLS-u na ustrajanju rješavanja pravilnog pozicioniranja lovstva u Hrvatskoj kao i 
zadržavanje stečenih prava lovaca. Pripremiti i održavati godišnje skupštine Saveza, 
praćenje skupština članica saveza od strane članova Izvršnog odbora i ostalih dužnosnika i 
poticati članice na jedinstvo. 
 
Ad.10.1.2. 

Kako nije bilo protukandidata, predsjednik radnog predsjedništva M. Mauhar je dao  
na glasovanje kandidaturu dr. sc. Josipa Malnara za predsjednika Lovačkog saveza 
Primorsko-goranske županije. 

Na temelju glasovanja, dr. sc. Josip Malnar je jednoglasno izabran za predsjednika  
Lovaćkog saveza PGŽ-e za mandatno razdoblje od 2014. – 2018. godine. 

 
Ad 10.2. 

Ovu točku otvorio je predsjednik kandidacijske komisije T. Tondini, koji je obavijestio  
sve prisutne, da su na posljednjoj sjednici Izvršnog odbora doneseni sljedeći prijedlozi 
kandidata za tijela Lovačkog saveza PGŽ-e. 

Za Nadzorni odbor predloženi su: 
1. Miroslav Gašparac - predsjednik 
2. Igor Uremović - član 
3. Anton Petrinić - član 

Ad. 10.3. 
Za Stegovni sud predloženi su: 

1. Eduard Primožić - predsjednik 
2. Konstante Sokolić - član 
3. Zrinjko Lučić – član 
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Za zamjenike stegovnog suda predloženi su: 
1. Nikola Dujmović 
2. Livio Benčan 
3. Miljenko Kauzlarić 

Ad. 10.4. 
Za Arbitražni sud predloženi su: 

1. Ivan Mencer - predsjednik 
2. Matija Laginja - član 
3. Dražen Kalčić - član 

Ad. 10.5. 
Za delegate u Skupštini Hrvatskog lovačkog saveza predloženi su: 

1. Josip Malnar - dopredsjednik (regija zapad) 
2. Anton Bolonić - član 
3. Marinko Linić - član 

 
Kako rasprave nije bilo, M. Mauhar je prijedloge dao na glasanje. Svi prijedlozi su  

jednoglasno prihvaćeni (Nadzorni odbor, Stegovni sud, Arbitražni sud, delegati u 
Skupštini HLS-a). 
 
Ad. 11. 
 

Ovu točku otvorio je M. Mauhar, predavši riječ predsjedniku Saveza dr.sc. Josipu  
Malnaru, koji po članku 13. i članku 17. Statuta Saveza predlaže članove novog Izvršnog 
odbora te dopredsjednika Saveza. 

Predsjednik je predložio sljedeće kandidate, po teritorijalnom principu sukladno  
stavku 2. članka 13. Statuta LS-a i to: 

- 4 člana IO-a iz Gorskog kotara – /iz područja Čabara 1, Vrbovskog 1 i Delnica 2/ 
- 6 članova IO-a iz priobalja - /Rijeka 3, Crikvenica - Vinodol 2 i Liburnija 1/ 
- 3 člana IO-a s otoka /Krk 1, Cres – Lošinj 1, Rab 1/: 

1. Gorski kotar: 
• Damir Babić 
• Valter Crnković 
• Mladen Mauhar 
• Josip Malnar 

 
2. Priobalje: 

• Dušan Mušćo 
• Boris Miklić 
• Miroslav Brakuza 
• Marinko Linić 
• Tihomir Tondini 
• Milorad Šepić 

 
3. Otoci: 

• Zdenko Perić 
• Ivan Bolonić 
• Branimir Curl 
 

 
Ujedno je za dopredsjednika Lovačkog saveza PGŽ-e predložio Marinka Linića. 

 
Nakon rasprave, svi prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni, te je time izabran 

Izvršni odbor i dopredsjednik Lovačkog saveza PGŽ-e. 
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Ad. 12. 
 

Donesena je Odluka da članarina Saveza za 2014/2015. godinu ostaje na  
prošlogodišnjoj razini, a da se upisnine ukidaju, što znači: 
 
Red. 
br. 

NAZIV IZNOS /KN/ 

1.  Članarina lovaca (matični i vanjski) 100,00  
2.  Članarina pripravnika 400,00  
3.  Lovci s 50 i više godina lovačkog staža - oslobođeni           0,00  

 
Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

 
Ad. 13. 
 

Predsjednik Saveza J. Malnar se svima zahvalio na potpori, izrazivši nadu da ćemo  
lovstvo probati podignuti na viši nivo, te da svi zajedno težimo k tome cilju. Svima  
prisutnima je zaželio puno uspjeha, zdravlja te dobru kob u predstojećoj lovnoj sezoni. Isto 
tako, data je podrška Đuri Dečaku za kandidaturu za predsjednika Hrvatskog lovačkog 
saveza. Podrška je jednoglasno prihvaćena. 
 
Ad. 14 
 

Pod ovom točkom obratio se domaćin, predsjednik LD „Lane“ Opatija, koji se  
zahvalio što je Opatija izabrana za ovu Skupštinu. Svima prisutnima je zaželio ugodan 
boravak, te ih je pozvao na domjenak u zlatnoj dvorani hotela Imperial. 
 

Sjednica Skupštine završila je s radom u 12,00 sati. 
 
 
 

Dobra Vam kob, 
 
 

 
 

Zapisničar:  
 
____________  
Bojan Marković  

Predsjedavajući:  
 
________________  
    Mladen Mauhar  

Ovjerovitelji zapisnika:  
 
_________________  
     Franjo Rudan  
 
 
________________  
     Matija Laginja  

 
 
 
 
 
 
 


